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Tijdens vorige vergaderingen van de NPCAZ werd de problematiek van ‘residenten’ en ‘fellows’ ter 
sprake gebracht. 
Mogen we u vragen hoe u dit dossier verder wil behandelen? 
Er valt o.i. niet veel te bestuderen bij gebrek aan definities, contracten, enz. 
Dit belet echter niet dat er tussen beheerders en artsen afspraken kunnen gemaakt worden om 
manifeste misbruiken te beteugelen. Een aantal suggesties daaromtrent hebben we u al bezorgd. 
 
In de notificatie van 12 december 2022 bij het akkoord 2022-2023 is sprake van een financiering van 
de klinisch infectioloog en van de medisch microbioloog. Voor de patiëntgebonden activiteiten kan 
dit grotendeels via de nomenclatuur geregeld worden, daarvoor werd ook een budget voorzien. 
Voor de klinisch infectioloog hebben we in een vorig akkoord al een toeslag op de raadpleging 
gecreëerd. Het volstaat om daar nu in de NCAZ een waarde aan toe te kennen. 
Voor de niet-patiëntgebonden activiteiten zoals deelname aan antibioticabeheer, aan  het Comité 
voor ziekenhuishygiëne, aan de surveillance van resistentie, enz. is financiering voorzien via de 
onderdelen B4 en B5 van het BFM en via het HOST-programma. 
Naar we vernemen komen deze middelen vaak niet terecht bij de betrokken artsen. Het heeft weinig 
zin om bijkomende financiering te zoeken zolang niet eerst de bestaande financiering correct 
besteed wordt. 
 
Mogen we u vragen om beide punten te agenderen op de eerstvolgende vergadering? 
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